

National Housing Bank, JSC
Share capital 80,000,000,000 DA
NIF: 000016001502293

DEPUTY GENERAL DIRECTORATE OF SUPPORT

NOTICE OF NATIONAL AND INTERNATIONAL CALL FOR TENDER
OPEN WITH MINIMUM CAPACITY REQUIREMENTS

No 01 /BNH / DGAS / 2024

The National Housing Bank (BNH) SPA announces a National and International Open Tender with Minimum Capacity Requirements for the selection of a Publisher/Integrator for the acquisition of a Core Banking System (CBS).

The services covered by this tender include the acquisition of an integrated and centralized Core Banking System (CBS) for the National Housing Bank. These services consist of:

- The provision of CBS operating licenses, covering the entire duration of the contract, including the warranty period;
- The installation of CBS modules;
- The configuration and adaptation of CBS to the BNH banking model;
- The development of necessary software modules and interfaces;
- Data migration;
- Assistance with the deployment and commissioning of the CBS;
- Post-deployment assistance;
- The provision of technical and functional documentation for the CBS;
- Training and skills transfer for BNH staff.

This tender is aimed at companies with experience in the implementation and deployment of CBS systems for banking institutions. These companies must meet the following conditions:

1. The bidder must be the developer and integrator of the solution, or, failing that, be an integrator duly authorized by the developer of the proposed solution. The bidder, as the developer, must provide proof of ownership of the proposed CBS. In the event that the bidder is an integrator, the latter must present any document justifying their relationship with the developer;
2. The bidder must provide a document issued by a bank operating in Algeria, justifying that the proposed CBS, in its current or previous version, is already deployed in Algeria at the time of submission of the offer;
3. Having completed, in the last ten (10) years, projects for the provision and commissioning of a CBS, justified by at least one (01) Certificate of Good Execution issued by the national or foreign bank(s) where the proposed CBS is implemented.

Candidates interested in this call for tenders are invited to collect the specifications from:

National Housing Bank
Directorate of Administration and Resources
BNH Tower, Quartier d'Affaires - Bab-Ezzouar- Algiers-Algeria

The document will be withdrawn by the tenderer or his duly designated representative, upon presentation of the payment receipt and against delivery of an acknowledgment of receipt of

- For bidders under Algerian law:

the sum of Fifty thousand Dinars (50,000.00 DA), non-refundable, representing reproduction costs, to the bank account of the NHB:

BEA Bank: Accredited Agency,
2, Bd Mohamed V, Algiers - Algeria
RIB number 00200017170176045945.

- For foreign bidders:

the sum of four hundred (400) US dollars, non-refundable, representing reproduction costs, to the BNH bank account:

CPA Bank: Agency 117
Rue EL KHETTABI, Algiers-Algeria
RIB number 00400 1175212940139 91
N° IBAN DZ4000400117521294013991

The submission file must include an application file, a technical offer and a financial offer.

The exhaustive and detailed list of documents to be produced in the tender file is included in the instructions to tenderers of the specifications.

Tenderers are invited to present the application file, the technical offer and the financial offer in three closed and sealed envelopes, in a closed and anonymous outer envelope bearing the inscription:

«TO BE OPENED ONLY BY THE BID OPENING COMMITTEE
AND EVALUATION OF OFFERS»
OPEN NATIONAL AND INTERNATIONAL CALL FOR TENDER WITH
MINIMUM CAPACITY REQUIREMENTS
No. 01 /BNH / DGAS/2024
«ACQUISITION OF A CORE BANKING SYSTEM (CBS)»

The preparation period for the bids is sixty (60) days, starting from the first publication of the call for tenders notice in the national press.

Bids must be submitted to the Directorate of Administration and Resources no later than 12:00 PM (Algiers Time) on the last day of the bid preparation period, at the address indicated above.

If this date falls on a public holiday or a legal rest day, the bid preparation period is extended to the next working day.

The bid opening will be conducted in a public session on the same day as the bid submission date at 2:00 PM (Algiers Time) by the bid opening and evaluation committee.

Bidders or their representatives are cordially invited to attend.

Bidders will remain bound by their bid(s) for a period of one hundred eighty (180) days, extended by the bid preparation period, starting from the bid submission date.

The validity period of the offers is extended by an additional one (01) month for the contract awardee.

Banque Nationale de l'Habitat, SPA
Capital social 80 000 000 000 DA
NIF : 000016001502293

**DIRECTION GENERALE ADJOINTE SUPPORT
AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL ET INTERNATIONAL
OUVERT AVEC EXIGENCE DE CAPACITES MINIMALES
N° 01 /BNH/ DGAS / 2024**

La Banque Nationale de l'Habitat (BNH) SPA, lance un avis d'Appel d'Offres National et International ouvert avec exigence de capacités minimales pour la sélection d'un Editeur/Intégrateur pour l'acquisition d'un Système Core Banking (CBS).

Les prestations objet du présent appel d'offres portent sur l'acquisition d'un Système Core Banking (CBS) **intégré et centralisé**, au profit de la Banque Nationale de l'Habitat. Ces prestations consistent en :

- La fourniture des licences d'exploitation du CBS, couvrant toute la durée du marché y compris la période de garantie ;
- L'installation des modules du CBS ;
- Le paramétrage et l'adaptation du CBS au modèle bancaire de la BNH ;
- Le développement des modules et des interfaces logiciels nécessaires ;
- La migration des données ;
- L'assistance au déploiement et à la mise en service du CBS ;
- L'assistance post déploiement ;
- La fourniture de la documentation technique et fonctionnelle du CBS ;
- La formation et le transfert de compétences pour le personnel de la BNH.

Le présent appel d'offres est destiné aux entreprises possédant une expérience dans le domaine de l'implémentation et du déploiement des CBS destinés au fonctionnement des établissements bancaires. Ces entreprises doivent satisfaire les conditions énumérées ci-après :

- 1- Le soumissionnaire doit posséder la qualité d'éditeur de la solution et intégrateur ou à défaut être intégrateur dument agréé par l'éditeur de la solution proposée.
Le soumissionnaire, en sa qualité d'éditeur doit justifier sa propriété du CBS proposé. Dans le cas où le soumissionnaire est intégrateur, ce dernier devra présenter tout document justifiant sa relation avec l'éditeur ;
- 2- Le soumissionnaire doit fournir un document, délivré par une banque en activité en Algérie justifiant que le CBS proposé en sa version actuelle ou antérieure, est déjà déployée en Algérie au moment du dépôt de l'offre ;
- 3- Ayant réalisé pendant les dix (10) dernières années, des projets de fourniture et de mise en service d'un CBS, justifiés par au moins une (01) Attestation de Bonne Exécution délivrée par la (les) Banque(s), nationales ou étrangères auprès desquelles est implémenté le CBS proposé.

Les candidats intéressés par le présent avis d'appel d'offres sont invités à retirer le cahier des charges auprès de :

Banque Nationale de l'Habitat
Direction de l'Administration et des Moyens
Tour BNH, Quartier d'Affaires - Bab-Ezzouar - Alger-Algérie

Le retrait du document se fera, par le soumissionnaire ou son représentant dument désigné, sur présentation du reçu de versement et contre remise d'un accusé de réception de :

- Pour les soumissionnaires de droit Algérien :

la somme de Cinquante mille Dinars (50.000,00 DA), non remboursable, représentant les frais de reproduction, au compte bancaire de la BNH :

Banque BEA : Agence des accrédités,
2, Bd Mohamed V, Alger -Algérie
N° RIB 00200017170176045945.

- Pour les soumissionnaires étrangers :

la somme de quatre cent (400) dollar américain \$, non remboursable, représentant les frais de reproduction, au compte bancaire de la BNH :

Banque CPA : Agence 117
Rue EL KHETTABI, Alger-Algérie
N° RIB 00400 1175212940139 91
N° IBAN DZ400400117521294013991

Le dossier de soumission doit comprendre un dossier de candidature, une offre technique et une offre financière.

La liste exhaustive et détaillée des pièces à produire dans le dossier de soumission est portée dans le cahier des instructions aux soumissionnaires du cahier des charges.

Les soumissionnaires sont invités à présenter le dossier de candidature, l'offre technique et l'offre financière sous triple plis fermés et cachetés, dans une enveloppe extérieure fermée et anonyme portant l'inscription :

« A NOUVRIR QUE PAR LA COMMISSION D'OUVERTURE DES PLS
ET D'EVALUATION DES OFFRES »
**APPEL D'OFFRES NATIONAL ET INTERNATIONAL OUVERT AVEC
EXIGENCE DE CAPACITES MINIMALES
N° 01 /BNH/ DGAS / 2024
« ACQUISITION D'UN SYSTEME CORE BANKING (CBS) »**

La durée de préparation des offres est de **soixante (60) jours**, comptée à partir de la première parution de l'avis d'appel d'offres dans la presse nationale.

Les offres doivent être déposées auprès de la Direction de l'Administration et des Moyens, le dernier jour de la durée de préparation des offres au plus tard à 12h00 (Heure d'Alger), à l'adresse sus-indiquée.

Si cette date correspond à un jour férié ou à un jour de repos légal, la durée de préparation des offres est prorogée jusqu'au jour ouvrable suivant.

L'ouverture des plis sera effectuée, en séance publique, le jour même de la date de dépôt des offres à 14h00 (Heure d'Alger) par la commission d'ouverture des plis et d'évaluation des offres

Les soumissionnaires ou leurs représentants y sont cordialement invités.

Les soumissionnaires resteront engagés par leur(s) offre(s) pendant une durée de cent quatre-vingts (180) jours, augmentée de la durée de préparation des offres, à compter de la date de dépôt des offres.

La durée de validité des offres est prorogée d'un (01) mois supplémentaire pour l'attributaire du marché.